
Geachte leden van de gemeenteraad, 
  
Zoals u waarschijnlijk reeds vernomen heeft vanuit de pers zijn er ernstige zorgen rondom 
MartiniZorg, onderdeel van de ZorgZaak. Ook wij zijn bezorgd over de situatie en houden zeer 
nauwlettend alle ontwikkelingen in de gaten. Indien inderdaad blijkt dat goede en veilige zorg bij 
kwetsbare inwoners niet gewaarborgd kan worden, zullen er extra maatregelen getroffen worden. 
Wij willen het rapport van de Inspectie Gezondheidzorg en Jeugd eerst met de regio bespreken 
alvorens hier verder inhoudelijk op te reageren. 
  
De beantwoording van de RvO art. 38 schriftelijke vragen die hierover op 5 juli j.l. gesteld zijn door 
GroenLinks, zullen we u zo spoedig mogelijk na het zomerreces doen toekomen. 
  
Met vriendelijke groet,  
  
Inge Jongman en Isabelle Diks 
 
 


